



2018 中国超级跑车锦标赛 通知

至	参赛车队
来自	China GT 组委会

日期	2018 年 5 月 4 日	页数	2
----	----------------	----	---

2018 China GT 珠海站

致各参赛车队,

为了提高 2018 年中国超级跑车锦标赛的赛事服务质量, 以便为您带来更好的参赛体验, 关于 2018 China GT 珠海站, 原定 5 月 10 日与地方赛道日进行的付费练习, 现改为 China GT 车辆单独付费练习, 请各车队知悉。付费练习价格 500 人民币 / 节 / 车 (费用将由 China GT 收取)。5 月 11 日付费练习安排不发生变化。

2018 China GT Championship

Communication

To	All the teams
From	CHINA GT Championship Organizing Committee

Date	2018/5/5	Page(s)	2
------	----------	---------	---

2018 China GT Championship -Zhuhai

To all teams,

Please note that the format of paid practice has now changed. Originally, this was to be run jointly with the touring car group as part of a track day scheduled for May 10th. A decision has been made to separate the two groups so that China GT can run on-track independently. Price is RMB500/day/car and payment is to be made to China GT and there is no any change for the paid practice arrangement on May 11th.